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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 
Datum: 1. avgust 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

1. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 31. julija 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan, 
Leon Lobe, Branko Longar (prišel ob 16.02 uri), Ana Moder, Franci 
Ostanek, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, Špela Smuk, 
Branko Veselič, Nino Zajc.  

  

Odsotni člani: Tanja Cesar, Simon Erjavec, Matija Hočevar, Franci Kepa, dr. Jože 
Korbar, Blaž Ovnik in Silvo Zupančič (opravičeno) 

  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavnika Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo in Andreja Perc, referentka 
• Golob Damjan, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Pekolj Boštjan, predsednik KS Dobrnič  

 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradivo je bilo objavljeno na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel s 1. izredno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 13 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

Predlogov za umik oz. dopolnitev dnevnega reda s strani članov Občinskega sveta ni bilo 
podanih, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
DNEVNI RED:  

1. Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov. 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 13 

ZA so glasovali: 13 

PROTI so glasovali: nihče 
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 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov. 

 
Obrazložitev predlaganega sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz 
načrta razvojnih programov je podal vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, g. 
Zakrajšek in povedal, da je Občina izvedla javno naročilo za izvedbo del za projekt Forma Viva 
– I. faza. Gre za ureditev ploščadi med Knjižnico in Policijsko postajo Trebnje. Najugodnejša 
ponudba presega razpoložljiva sredstva, medtem ko imata Občina in KS Trebnje v 
proračunskem letu 2019 skupaj zagotovljenih 71.288,07 EUR.  
Zagotovitev dodatnih sredstev je osnova za izdajo odločitve o izbranem ponudniku in tako bo 
zagotovljena izvedba del za projekt Forma Viva – I. faza.  
 
V razpravi je ga. Moder povprašala koliko je bilo prejetih ponudb in kateri ponudniki so podali 
ponudbe. Zanimalo jo je katera dela zajema izgradnja I. faze, ali se predvideva tudi II. faza ali 
morda kaj več. Zanimalo jo je tudi kolikšen je delež sofinanciranja Občine, krajevne skupnosti 
in kakšna je višina evropskih sredstev. Izpostavila je nestrinjanje glede odvzema sredstev za 
pločnike in vzdrževanje cest, saj je varnost občanov na prvem mestu.  
 
G. Zakrajšek je odgovoril, da je Občina prejela dve ponudbi, in sicer Komunalne gradnje in GI 
Zakrajšek. Razlog zakaj so ponudbe takšne kot so, je verjetno v projektantskem predračunu, 
kjer so bile postavke cen premalo ovrednotene, je pojasnil. Gibanje na trgu je izredno 
nepredvidljivo, ponudbe so take kot so in če želimo, da se projekt izpelje, je sredstva potrebno 
zagotoviti.  
Glede faz izgradnje je pojasnil, da se v I. fazi predvideva ureditev travnika med Knjižnico in 
Policijsko postajo, kjer se uredi ploščad z tlakovanjem, pas ob Knjižnici se zazeleni, drevesa 
se ohranijo na delu, del ploščadi bo pokrit v površini 10 X 6 m, pas ob Policiji pa je namenjen 
ploščadi za stalno razstavo (Samorastniki, itd.) Za ostale faze izgradnje sredstev ni 
zagotovljenih v proračunu.  
 
Ga. Pepelnak je izpostavila pomanjkanje informacij, dejala je, da je pričakovala, da bo 
predsednik KS prisoten za predstavitev projekta. Zmotila jo je razlika 40 % cene, zanimalo jo 
je kdo je projektiral projekt.  
 
Župan je pojasnil, da je dokumentacijo pridobivala krajevna skupnost in da se je projekt 
pripravilo tako, da bi bili čim bolj uspešni na razpisu. Povedal je še, da Krajevna skupnost 
zagotavlja, ker so popisi nepopolni, da če bo več del ali se bodo pojavila dodatna dela, da bo 
sredstva zagotovila krajevna skupnost.  
Župan je pojasnil, da sredstva na postavki cest zagotavlja krajevna skupnost, saj so to sredstva 
s katerimi upravlja krajevna skupnost.  
 
Ga. Smuk je podala obrazložitev glede faznosti projekta in povedala, da je želja, da se uredi 
vsa parkirišča in da se uredi tudi park, ki je spredaj, v muzej na prostem. Da bi likovni 
samorastniki dobili nek prostor, občani pa urejeno okolje. To je projekt CLLD, upravni odbor je 
po temah razdelil fonde in lahko se je prijavilo projekte v maksimalni vrednosti sofinanciranja. 
Zato se je odločilo, da se za en del naredi prijava, ker je bila možnost pridobitve 80 % 
nepovratnih sredstev. Celoten projekt Forma Vive ne bo izveden, ker ni bilo možno prijaviti 
projekt v celotni višini. Ko se dela prijava projekta za sredstva, se projekt tudi izvaja fazno. 
Investicijski del se izvaja v I. fazi, drugo pa je vsebinski del, ki se izvaja v drugi fazi. Nosilec 
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projekta je KS Trebnje, partnerji pa so Občina Trebnje in Center za izobraževanje in kulturo 
Trebnje, ki bo izvajal mehke vsebine. Projekt se je pripravljal dve leti nazaj, v tem času so na 
področju gradbeništva cene ponorele, kar se vidi tudi na občinskih investicijah, je še dejala.   
 
G. Kaplan je izpostavil pomislek glede finančnih zadev in umeščanja projekta Forma Viva. 
Dejal je, da se je v preteklosti že reševala problematika Knjižnice, ki poka po šivih in ta travnik 
je edina kratkoročna rešitev za dolgi rok za knjižnico. Forma Viva se lahko postavi tudi 
malenkost ven iz centralnega okvirja mesta Trebnje. Kar bi bilo še boljše, teh eksponatov ni 
tako malo, imamo kaj pokazati in zakaj bi tlačili vse na en kup, je še dejal.  
 
Župan je pojasnil, da je bil projekt predstavljen članom Občinskega sveta v prejšnjem mandatu 
in je bil potrjen. Projekt je bil uspešno prijavljen v partnerstvu, potrjen, tudi pri sprejemanju 
proračuna je bil potrjen, danes se ga ne da spreminjati, je pojasnil.  
 
G. Veselič je izrazil podporo projektu.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Na podlagi 9. in 12. člena, v povezavi z 8. in 10. a členom, Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2019, se zaradi zagotovitve dodatnih sredstev za ureditev parka Forma 
Viva Trebnje sprejme sklep o prerazporeditvi pravic porabe (PP 16014 in PP 916043) ter 
o uskladitvi projektov iz načrta razvojnih programov (OB130-19-0025: Forma Viva 
Trebnje in OB130-19-0010: Investicije v KS Trebnje v letih 2019 in 2020). 

 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 13 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 16:25 uri.       
  
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


